
„…új kihívást jelent, hogy merre haladjon mezőgazdaságunk.

Meggyőződésem szerint ez az út nem lehet más, mint az elektronika, a

csúcstechnika, a minőség, az ökológia és a jövedelmező gazdálkodás

harmóniájának megteremtése.”

                                                                                       (Győrffy Béla)

A nagy termés nyomában...

Kedves NÉV!

Az augusztus 4-i Ötórai Tea(ms) témái legfőképpen a kukorica 
hibridek és az aszályhelyzet kapcsolatával foglalkoztak: 

Bitai Norbert (Kárpátalja) képekkel illusztrált hozzászólásában több gyakorlati 

tapasztalatról számolt be. Példát hozott fel a  nitrogénműtrágya eltérő 

használatának hatására, ahol az alaptrágyázás nélkül, de a kultivátorozással sor mellé 

behúzott műtrágya előnyösebb hatásáról szólt, a vetés előtt kiadott teljes mennyiséggel 

szemben. A sűrítés hatását a tőkihagyás mellett fejlődött és a normál (65000 tő/ha) 

sűrűségű állományból szedett csövek látványos méret-eltérésével szemléltette, az előző 

javára. Ezen kívül rendkívül erős kukoricabogár imágó kártételről is számot adott, 

kukorica-kukorica vetésváltásban. A bemutatott kukoricacsövek termékenyülése 

rendkívül hiányos volt.


